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Agenda för möte 6, Näringslivsrådet i Dorotea kommun 

Mötessamordnare: Gabriel Holmlund 

Plats: Konditori Dorotea. 

Inbjudna från Näringslivet:    Anna-Karin Holmqvist, Borgafjällens lanthandel 

Sara Ahlqvist, Borgafjälls skicenter (via teams) 

Ann-Sofie Brantholm, Konditori Dorotea 

Linda Nordh, Nordhs Alltjänst 

Niklas Nilsson, NN Transport 

Ulf Sellgren, S Karosser 

Från kommunen:       Greger Lindqvist, S 

Staffan Östman, C 

Olli Joenväärä, Kommunchef/Näringslivschef   

Gabriel Holmlund, Näringslivsutvecklare 

1. Presentation av den färdiga Näringslivsplanen. 

Vi godkänner näringslivsplanen. För upp näringslivsplanen till kommunstyrelsen och 
därefter fullmäktige för beslut. Även om den inte är politiskt beslutad så arbetas den 
redan efter.                                     

2. Utvärdering återvändardagarna 2022.  
Dorotea IF genom Jan-Åke Persson och marknadsgeneral Christian Ek presenterade 
enkät för Greger Lindqvist, Nicke Grahn, Staffan Östman, Olli Joenväärä och Gabriel 
Holmlund.  
 
Enkäten besvarades av 84 personer (enkäten var öppen för alla att besvara, både 
besökare och utställare). Överlag positivt kring aktiviteterna, en del frågetecken kring 
att marknaden var uppdelad. Från näringslivsrådet ser vi gärna att det blir en 
sammanhållen marknad nästa år och att det är en förening som får hålla i 
marknaden. Viktigt också att beslut om marknaden tas i god tid så att arrangör får tid 



på sig att planera. 
 

3. Parkeringar – Husvagn 

Gabriel tar en dialog med ansvarig tjänsteperson om vad som kan göras för att för att 
möta handelns önskemål om bättre parkeringsmöjligheter. 

4. Funkar den gemensamma Teamskanalen. 

Svårt för vissa att ta sig in. Gabriel gör nya inbjudningar till samtliga. 
 

5. Medfinasiering av projekt 
Gabriel informerade om tre projekt som kommunen valt att medfinansiera. 

6. Övriga tankar. 
Resurs för att hjälpa företag och föreningen med stödansökningar? 

Resursen skulle kunna hjälpa företag och föreningar med att ge råd om vilka pengar 
som går att söka och hur?   
 

Telefontider?  

Vi tjänstepersoner måste bli bättre på att knappa in rätt frånvaromeddelanden i  våra 
telefoner. Ett exempel på vad som kan orsaka irritation  är att en tjänsteperson 
knappar in att man har möte till 16.  Om man ringer tjänstepersoner 16.05 så får man 
svaret att personen gått för dagen. Bättre att då redan från början knappa in att man 
är åter nästa dag.  

Olli ser till att vi tar rutinerna ännu en gång bland tjänstemännen. 

Presentera näringslivsrådets medlemmar inte bara i näringslivsnytt utan även i 
annonsbladet.  

Positiva nyheter bör kommuniceras även i annonsbladet inte bara i näringslivsnytt. 
 

Nästa möte 6 december på skicenter 
Förslag på innehåll 
Björngalan – stafettpinne? 
Infopoints – vad kommer att hända framöver? 
Hur blir Dorotea attraktivare för framtida inflyttare? 

- Uppfräschning av befintliga lägenhetsområden 



- Hårdare tag mot ovårdade /nedskräpade tomter / områden 
- Se till att kommunala angelägenheter hålls fräscha (fastigheter, gräsytor, 

parker, blomsterarrangemang mm) 
- Presentera det rika förenings- och kulturliv som Dorotea har och de 

aktiviteter som finns (nyheter såsom frisbeegolf mm) 
 

Utvärdering / tankar kring Inlandsmässan? 

Vid tangentbordet   Genomläst  
Olli Joenväärä   Linda Nordh 
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